
Henvisning PROJEKTTITEL Anbefalet bevilling Vurdering Relevant pulje ANSØGER PROJEKT TYPE FOKUS BESKRIVELSE AF PROJEKT ADRESSE FOR PROJEKT BYDEL
ANSØGT 

ANLÆGSBUDGET

SAMLET 

ANLÆGSBUDGET

2
Nye indendørs bander til 

hockey som
80.000 4 Genopretning

Københavns 

Hockeyklub
Opgradering Nye bander

Københavns Hockeyklub har et stort ønske og ikke mindst behov for at få udskiet vores nuværende indendørs hockeybander, som vi har ha siden ca. 1980. Vi er hjemmehørende i Valby Idrætspark, nærmere bestemt i Gl. Valby hal og 

Stavsportens Hus. Sagen er, at de gamle indendørs bander eerhånden er så slidte og medtaget at de er farlige at benytte. dvs. hvis vores spillere bliver tacklet eller glider ind i banderne kan de få store træsplinter(op til 15 cm) og metalbeslag 

ind i og på kroppen. Det er naturligvis uholdbart og uforsvarligt. Derudover er alle klubbens turneringskampe under Dansk Hockey Union i stor risiko for at blive ayst og vi derfor kan blive taberdømt. Vi har allerede som klub fået påpeget at 

indendørs banderne skal udskies da de udgør en risiko for personskader. Derfor vil vi ansøge Københavns Kommune om 80.000 kr. inkl. moms. Hvis Københavns Kommune selv vil indkøbe indendørs banderne til deres brugere i Gl. Valbyhal er 

prisen 64.000 eks moms og dette er inklusiv levering. jf. vedhæet tilbud. Vi håber meget der er opbakning til fra Københavns Kommunes side eersom vi ikke kan dyrke vores idræt uden disse indendørs bander. De nye indendørs bander vil 

desuden kunne benyttes de næste 25-30 år. Københavns Hockeyklub benytter indendørs banderne til alle klubbens hold. dvs. lige fra de mindste til de ældste veteranmedlemmer. Derudover vil de nye indendørsbander også klare kriterierne 

for at aolde EM for landshold og klubhold, hvilket er noget som Københavns Hockeyklub i fremtiden ønsker at aolde som værter. Det er Københavns Kommune (Kristine Schwenningsen konsulent i Kultur V i Valby Idrætspark) som har 

anbefalet mig at fremsende denne ansøgning da de også godt kan se udfordringen og ikke mindst behovet.

Julius Andersens Vej 1, 

2450 København (Gl. 

Valbyhal)

Kultur V 80.000 80.000

8
Opgradering af halfacilitet i 

Sundby Idrætspark Hal 3
30.000 4 Genopretning Hafnia Floorball Opgradering Generel opgradering

Sundby Idrætspark Hal 3 trænger til en ordentlig omgang. Vi er en Floorball Klub med 5 turneringsaktive hold, hvilket betyder en hel del hjemmekampe. Vi søger her midler til at opgradere vores hal, så vi ikke længere skal undskylde for 

faciliteterne til vores modstandere. Vores udskiningsbænk/opbevaringskasser er ved at falde fra hinanden. Vi mangler plads til opbevaring af målmandstøj og overtrækstrøjer, der ikke er en belastning for indeklimaet. Vi mangler tøjknager til 

vores publikum. Hallens musikanlæg er gået i stykker. Hallens enlige håndvask er utæt og generelt klam.

Englandsvej 61, 2300 

København S
Kultur S 30.000 30.000

15 Nyt Vintertelt 71.400 4 Genopretning

FDF - 

Københavns 

Søkreds

Nyetablering Overdækning af skib

Projektet ”Nyt Vintertelt”: Vi har måttet dele projektet op i 2 faser, da ingen vil give tilbud på den samlede løsning. Fase 1. Nyt alu-teltstativ - 2021 AF Marinservice har leveret alu-stativ november 2021. Face 2. Ny PVC teltdug - 2022 Vi har valgt 

tilbuddet fra Marine-Shoppen. Opgaven er planlagt til at blive udført i 2022 så det er klart til vinter 2022/2023. Hvad søger vi penge til? Med denne ansøgning søger vi midler til fase 2 af vores projekt ”Nyt vintertelt” som er en teltdug på ca. 

200 m2, som skal bruges til at passe på vores gamle skib uden for vores sejlsæson som er 6 måneder om året. De 6 måneder om året vil teltet danne rammen om vores arbejde om vinteren. Da det at være medlem hos os, ikke kun er sejlads, 

men også vedligehold og forståelse for hvordan skibet virker, og det gennemgår vi om vinteren. Vi har ikke noget værksted på land, så alle vores aktiviteter foregår på skibet, også om vinteren, så for at holde på vores medlemmer og bevare 

det sociale netværk omkring skibet, bliver vi nødt til at have et godt vintertelt, som vi kan holde disse aktiviteter under. Vi har i 2020 fået ny rig med støtte fra A.P. Møllers Fond og Skibsbevaringsfonden, og da bl.a. de vanter og stag, der holder 

masterne, er udformet anderledes end tidligere, passer vores gamle vintertelt ikke mere – som i øvrigt er godt udtjent og skal repareres oe. Derfor søger vi midler til et nyt. Hvis vi ikke har telt på om vinteren, slider vintervejret meget hårdt 

på skibet – hvilket bl. a. går ud over mange af de forbedringer, vi har fået lavet med støtte fra forskellige fonde de sidste mange år. Ligeledes muliggør et telt, at vores frivillige medlemmer også om vinteren kan lægge tusindvis af timer i 

projektet omkring Skibladner II. Hvis forholdene er gode for vores frivillige, så kommer der også ere, og især den unge generation er lettere at holde på, når de ikke skal stå ude i vinterkulden, men kan være med i arbejdet under teltet.

Asiatisk Plads 2B, 1402 

København K
Kultur S 71.400 197.900

23
Musikanlæg til 

Tingbjerghallen
8.492 3 Genopretning Krumspring Opgradering Indkøb af musikanlæg Tingbjerghallen er dejligt stor. Krumsprings hold er efterhånden godt fyldt op, så vi har måttet sætte flere instruktørressourcer på, men det betyder, at de små musikanlæg som tidligere har været gode nok, ikke rækker længere Skolesiden 2, 2700 Brønshøj Kultur N 8.492 8.492

34
Ny brydemåtte til vores 

mange ungdomsaktiviteter
25.000 4 Genopretning CIK Brydeklub Opgradering

Opgradering af 

brydemåtte

CIK Brydeklub har de sidste par år har et særligt fokus på - børn- og ungearbejdet, hvilket ikke kun har udmøntet sig i mere end 100 skolebrydningsforløb men også i diverse aktiviteter for målgruppen i CIK´s lokale- blandt andet et før- trænings 

klubtilbud. CIK Brydeklub har en historisk og central plads på Christianshavn, hvor særligt børn og unge fra naboen Christiania har ha glæde af vores åbenhed og rummelighed fordi vi har en social brydefilosofi, hvor vi vægter sammenhold og 

opbyggende fællesskaber frem for resultater til diverse turneringer. Derfor er døren åben, også for børn og unge, der ikke nødvendigvis vil veksle deres deltagelse til et medlemskab endsige deltage i turneringer. Den megen aktivitet har 

imidlertid sat sine spor på brydemåtten, som efter hånden er slidt og hullet, hvilket også skyldes at vi deler lokale med Renegade BJJ klub, som vi samarbejder tæt med. Uden en funktionel brydemåtte ingen brydeklub, som i år kan fejre 100 

års fødselsdag. Derfor vi vi meget gerne have opgraderet vores brydemåtte, så vi kan fortsætte vores sociale og forebyggende arbejde til glæde for alle børn på Christianshavn samt de mange skoler, der haft glæde af vores skoleforløb, der som 

oe foregår i CIK´s lokaler.

Bådsmandstræde 20, 1407 

København K
Kultur S 25.000 25.000

42
Nye fodboldmål til de 

mindste
77.500 3 Genopretning

Boldklubben af 

1893 (B93)
Opgradering

banekapacitet og fokus på 

de mindste

Vi har været så heldige at få øget vores banekapacitet på Svanemølleanlægget og vi har desuden oplevet en stor medlemstilgang i fodbolds børneafdeling. kommunen bidrager med 5M- 8M og 11Ms mål, men på almindelige træningsaener er 

der så mange hold på banerne at målene bliver for store. For at kunne tilbyde en sjov og alderssvarende træning, vil vi frygtelig gerne have nogle små mål som primært børnene, men også de lidt ældre årgange kan bruge under træningen.

Ved Sporsløjfen 10, 2100 

København Ø, 

Svanemølleanlægget

Kultur Ø 77.500 77.500

47

Udvidelse af 

kastefaciliteterne i 

kastegården (Fælledparken)

600.000 2 Genopretning
Sparta Atletik og 

Løb
Opgradering

opgradering af 

kastefaciliteterne i 

Fælledparken

Forbedring og opgradering af kastefaciliteterne i Fælledparken ville kunne skabe bedre muligheder (og plads) til alle brugere af Østerbro Stadion. Ved at gøre plads til mere kast i Fælledparken vil vi kunne skabe mere plads på Østerbro Stadion til alle udøvere både 

kastere, springere og løbere. Flere vil kunne bruge kastefaciliteterne. Med kun et kuglestødsanlæg på Østerbro Stadion, er der ikke rum til at alle kan udøve deres sport. Alle disciplingrupper benytter kuglestødsanlæg - enten til kuglestød eller til almen fysisk 

kuglekast. Et udvidet kunststof område omkring kastburet, vil muliggøre et bedre træningsmiljø, hvor man vil kunne gennemføre opvarmning sammen, opholde sig tørskoet - blive i miljøet l længer tid. Mht. spydfaciliteten vil det sammen med kuglestødsanlægget 

styrke miljøet, da flere udøvere vil kunne træne sammen. Ligeledes vil det give mulighed for træning, når der ikke er plads eller lukket på Østerbro Stadion. Kastemiljøet er i positiv udvikling, samtidig med at flere udøvere nu deltager i internationale mesterskaber 

for både ungdom og seniorer.

Gunnar Nu Hansens Plads 

11, 2100 København Ø
Kultur Ø 600.000 600.000

48
Renovering af baderum i 

Nørrebrohallen
350.000 2 Genopretning Nørrebrohallen Renovering Renovering af baderum

De to omklædningsrum på 1. sal skal have renoveret fliser og sanitet i baderummene. Fliserne er et levn fra slut 70'erene, er uhumske, rustne og er svære et rengøre. De to omklædningsrum er populære, da det er de eneste omklædningsrum med dagslys og da 

der er vinduer som kan åbnes og give frisk luft, hvilket specielt er rart om sommeren og når der er travlest i hallen. Udover at være et funktionelt rum, bør omklædningsrummet også være det uformelle rum, hvor det sociale omkring fritidslivet spontant udfolder 

sig og dyrkes. For at understøtte dette skal omklædningsrummenes baderum som minimum fremstå og være rene og behageligt, hvilket vi ønsker støtte til. Hallen har årligt cirka 864.000besøgende (2019) Vi vil arbejde for at renoveringen skal foretages i 

sommerperioden 2022, når der er mindst foreningsaktiviteter i hallen. Dette kan dog blive forhindret af en igangværende investeringscase med renovering af forhallen. Hvis det ikke er muligt vil renoveringen ske efteråret 2022 efter renovering af forhallen er 

foretaget.

Nørrebrogade 208, 2200 

København N
Kultur N 350.000 350.000

56

Løft af faciliteter til børn og 

unge i Nørrebrohallen, Bane 

2.

53.555 4 Genopretning
Stevnsgade 

Basketball
Opgradering

Skabe bedre rammer for 

børn og unge

Stevnsgade Basketball er en folkeoplysende forening med en stærk social profil. Derfor er det vigtigt for os, at vi skaber de bedste rammer for at kunne modtage så mange børn og unge som muligt samtidig med at vi sikrer, at kvaliteten i 

træningen forbliver høj. På trods af corona-nedlukninger, strømmer børnene til, og det bliver sværere og sværere at få plads til alle basketglade børn som ønsker at blive medlem i klubben. Særligt på U7, U11 og U13 ser vi en stor vækst, og vi 

er flere og flere foreningen i København som ”slås” om banetider og haller der kan imødekomme den stigende efterspørgsel. Det betyder at vi konstant skal revurdere hvordan vi får den bedste udnyttelse af de faciliteter vi har til rådighed, nu 

og her. På den baggrund ønsker vi at udskifte gamle og nedslidte basketkurve til vores børn og unge. I Stevnsgade har vi et U7-hold i vækst, og tilgangen er så stor, at vi er nødsaget til at oprette et ekstra hold. Vores U7-børn spiller pt. på nogle 

ganske billige, nedslidte og ikke helt ufarlige juniorkurve (se vedhæftede billeder). Nettet hænger i laser, og kurvene må stabiliseres med tunge stenblokke, for at sikre at de ikke vælter, når børnene spiller kamp. Vores U5-børn bruger samme 

kurve, og det er selvsagt ikke hensigtsmæssigt, at fortsætte brugen af kurvene. I stedet ønsker vi at forkæle vores børn med stærke, solide og stabile basketkurve som kan holde i mange år frem. Mange af vores børn og unge (U9, U11 og U13) 

træner i hal 2 i Nørrebrohallen. Det er en skøn hal, men desværre er 2 af kurvene så slidte, at de er umulige at svinge ud og ind, og det betyder at vores juniortrænere bruger dyrebar træningstid på at slås med kurvene inden træningen kan 

begynde. Jævnligt må vi hive stigen frem og hænge i kurvene, for at sænke dem til børnene. Det er både uholdbart og urimeligt overfor vores trænere. Derfor drømmer vi også om at udskifte disse 2 kurve. Vi håber derfor, at I kan hjælpe os 

med 53.555 kr. Det vil gavne ere hundrede børn, nu og her.

Nørrebrogade 208, 2200 

København N
Kultur N 53.555 63.555

63

Opgradering af 

sikkerhedsforanstaltninger/si

kkerhedsmaterial bl.a ved

kapacitetsudvidelse

203.250 3 Genopretning
Københavns 

Trampolinklub
Opgradering

Sikkerhedsmæssige 

foranstaltninger

Spring i stortrampolin sker under hensyn til særlige sikkerhedsmæssige foranstaltninger i form af såkaldte sikkerhedsmåtter som placeres i forlængelse af bouncingarealet af stortrampolinen og på såkaldte endestativer. En komplet (springklar) 

stortrampolin fordrer mao. 2 sikkerhedsmåtter ,hvis skumtype er af bestemt tæthed/fasthed og specikke mål , der er tilpasset endestativ/kantmåtte mål samt dertil højdemål i hensynet til påmontering af kilemåtter til afrul (faldeteknisk 

sikkerhedsforanstaltning). Ansøgningen skal ses i forlængelse af to forhold: 1) KTKs kapacitetsudvidelse på Tagensbo Skole samt nedslidning af nuværende materiel 2) Ønske om mulighed for aoldelse af mesterskabsstævner i Sundby 

Idrætspark, som kræver konkurrencegodkendt materiel samt nedslidning af nuværende materiel In mente at trampolinidrætten ikke fordrer investering i personligt dyrt grej for den enkelte deltager, påhviler investering i stortrampoliner/ 

springduge og ikke mindst betydeligt tilbehør og sikkerhedsmateriel foreningen. Trampolinmateriel er dyrt både i indkøb og vedligehold , mao. klubbens egennansiering i materiel anstiger en betydelig størrelse årligt. Det bemærkes at der er 

min 13 ugers leveringstid på trampolinmateriel

Tagensbo Skole/Sundby 

Idrætspark
Kultur N 203.250 203.250
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5
Overdækkede padelbaner 

foran Grøndal MultiCenter
3.257.998 -

Henvises til 

padelsagen

Grøndal 

MultiCenter
Nyetablering Padelbaner

Padelsporten er fortsat i eksplosiv vækst. Grøndal MultiCenter (GMC) var nogle af de første til at bygge padelbaner, men eerspørgslen for ere, nye baner er stor og stigende. På trods af to indendørs og to udendørs baner er belægningsgraden meget høj, og der 

bliver løbende eerspurgt mere kapacitet fra brugerne. Ved at anlægge tre nye, overdækkede baner på pladsen foran GMC vil en stor del af eerspørgslen bliver imødekommet. Overdækningen vælges, da det øger anvendelsen til næsten helårsbrug. Hvis der 

anlægges tre nye, overdækkede baner, kan der indgås en dialog om overdragelse af de to nuværende udendørs baner til den lokale klub ATK, der vil have mulighed for at tilbyde padel i foreningsregi til bl.a. børn og unge. Dette vil vi gerne støtte med en 

aktiveringsindsats, der også søges støtte til. Vi vil ligeledes anvende en del af den nye, forøgede kapacitet målrettet mod både organiseret brug og med særligt fokus på børne- og ungdomsaktiviteter. Som idrætsfacilitet er vi underlagt et vist indtægtskrav, hvorfor 

dele af kapaciteten vil blive brugt til privat udlejning til københavnere, der ønsker at dyrke padel i selvorganiseret form. Derved kan vi imødekomme alle former for motions- og idrætsaktivitet med padel. OBS! Ansøger er Grøndal MultiCenter, Hvidkildevej 64, 

2400 København NV. Det oplyste CPR-nummer er ikke korrekt, da det ikke er relevant for ansøgningen, der søges via CVR-nummer. Ejerfuldmagt og evt. byggetilladelse indhentes, såfremt tilskud opnås.

Hvidkildevej 64, 2400 

København NV
Kultur N 3.257.998 3.672.998

6
Indretning/opgradering af 

lokale
90.000 - Klubhuspuljen

Brønshøj 

Bordtennis
Opgradering

Møbler, maling og 

indretning

Brønshøj Bordtennis har til huse i Grøndal MultiCenter, hvor vi har fået et lokale på 1. sal - ca. 600 m2 - stillet til rådighed af Københavns Kommune. Af de 600 m2 er 90 m2 indrettet so klublokale og lager samtidig med, at det bliver til undervisning. Vi vil male hele 

lokalet samt forbedre "klubdelen" bedst muligt for vore medlemmer, således at de knyttes til klubben. Vi har købt 10 nye borde til 100.000 og fået tilskud til bander, som er blevet sat i stand/udskiet og hereer stillet op. vi tænker at forbedre vort lager med nye 

reoler/hylder m.m.. 80 børn (+forældre), 130 +60 spillere og 65 seniorer (+ gæstende hold) vil få gavn af forbedringen/opgraderingen såvel til træning som under afvikling af holdturneringen, hvorvi deltager med 10 hold + et hold i Ligadivisionen samt et i 3. 

division.

Hvidkildevej 64, 2400 

København NV
Kultur N 90.000 100.000

9 Etablering af kloak/tilbygning 211.000 - Klubhuspuljen

Verner Jensen 

(Robin Hood 

Gruppe, 

spejdere)

Nyetablering Etablering af kloak
Etablering af kloak - som skal føres fra Kloak fra Boldklubben Olympia til vores grund Englandsvej 202 B Vi har i mange år ha et tørkloset som tømmes af et kloaktømningsrma - men det er jo ikke tidssvarende ikke nemt at få børn/unge til at benytte nu om dage. 

Vi vil udvidde vores hytte med ca 18 m2 (2 rum incl 1 til toilet - alt sammen indendørs) Selve udbygningen udføres med frivillig arbejdskra, dog minus EL og KLOAK
Englandsvej 202 B, 2300 S Kultur S 211.000 211.000

12

Flere med i et aktivt 

pigefællesskab i Stavsportens 

Hus som facilitet.

76.031 - Klubhuspuljen

Københavns 

Hockeyklub og 

Copenhagen 

Floorball Club

Opgradering Indkøb af møbler mv.

Københavns Hockeyklub og Copenhagen Floorball Club har et fællesklubhus, Stavsportens Hus, i Valby Idrætspark ved Gl. Valbyhal. Udfordring: ere med i et aktivt pigefællesskab i Stavsportens Hus som facilitet. Stavsportens Hus har siden indvielsen i 2013 været 

omdrejningspunktet for foreningernes folkeoplysende og sociale aktiviteter. Men vi kan konstatere at Stavsportens Hus som facilitet ikke appellere tilstrækkeligt til et aktivt fællesskab for specielt piger. Dette ønsker vi at gøre noget ved. Pigernes behov for 

fællesskab skal nemlig også varetages og imødekommes. Dette er kun blevet mere aktuelt når vi ser på den stigende ensomhed blandt unge mennesker og specielt hos piger. Vi har derfor hentet inspiration og viden hos Lokale og Anlægsfonden som har følgende 

opmærksomhedspunkter i deres inspirationskatalog. 1. Skab mere kompakte rumdimensioner, hvor større områder fx inddeles i underområder med en åben-lukkethed, der beskytter muligheden for den private sfære samtidig med, at et overblik over og udsyn til 

facilitetens øvrige aktiviteter bevares. 2. Integrer funktionerne for aktivitet og ophold side om side og tænk i, hvordan idrætsfaciliteten kan kobles med andre funktioner af mere social karakter, som støtter op om behovet for dialog og socialt samvær. 3. Skab 

erfunktionelle og ertydige rum, som lægger op til en bredere brug af rummet. Kilde: https://www.loa-fonden.dk/media/12513/videns-oginspirationskatalog_ gamexloa_nal-191120.pdf Stavsportens Hus har et stort potentiale for at danne ramme om 

fællesskaber for piger. De mange piger, som er medlemmer i de to foreninger, tilkendegiver at de i høj grad er enige i de opmærksomhedspunkter, som er skitseret fra Lokale og Anlægsfonden i forhold til at hvad en attraktiv idrætsfacilitet. På denne baggrund har 

de peget på at Stavsportens Hus som facilitet kunne appellere mere til piger, hvis der blev indkøbt møbler og indretningsmoduler som kan imødekomme pigernes forskellige behov og aktiviteter

Julius Andersens Vej 1, 

2450 København SV (Gl. 

Valbyhal)

Kultur V 76.031 76.031

49 Mere leg og spil i haven 200.000 - Klubhuspuljen
Boldklubben 

1908 (B1908)
Nyetablering Kunstgræs 

Vores projekt er et combi projekt, hvor vi gerne ville have kunstgræs på vores minibane, Som vi har i haven. Vi ville gerne have flere muligheder for at kunne tilbyde, mere leg og læring, med en panna bane, samt nogle plader og redskaber til at kaste og spille bold 

i gennem med, samt nogle kombineret store Ege klodser, som kan bruges til et murspil og som sidde pladser. De store plader i enten metal eller træ skal fungerer som præcisions øvelser for skud og kast. Vi ville gerne have at vores klubhus og haven skulle kunne 

bruges af brugerne også når der ikke nødvendigvis var åben i vores klubhus.

Sundbyvestervej 95, 2300 

København S
Kultur S 200.000 200.000
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Bilag 3. Ansøgninger der henvises til andre puljer



Henvisning PROJEKTTITEL Anbefalet bevilling Vurdering Relevant pulje ANSØGER PROJEKT TYPE FOKUS BESKRIVELSE AF PROJEKT ADRESSE FOR PROJEKT BYDEL
ANSØGT 

ANLÆGSBUDGET

SAMLET 

ANLÆGSBUDGET

50
Foreningscafé for alle – for 

fremtiden
60.000 - Klubhuspuljen

Amager 

Sportsklub af 

1991 (Amager SK)

Opgradering Gymnastik og løb

Amager SK har oplevet eksplosiv vækst og har siden 2018 øget sit medlemsantal med 95% til 672 medlemmer. Dette tal forventes at stige yderligere baseret både på nuværende aktiviteter samt nye initiativer som opstart af gymnastikafdeling og gå/løbeafdeling. 

Denne enorme vækst stiller øgede krav til os som forening i form af at kunne skabe optimale rammer for de frivillige, som driver klubben, samt at kunne samle alle disse frivillige og medlemmer i et tilhørsforholdsskabende miljø. Dertil har foreningen kreeret en 

spændende og måske præcedensskabende kosteftektiv hybridmodel for cafédri med henblik på øgede åbningstider og større tilgængelighed, hvortil tilskud er nødvendigt til at kunne iværksættes: Aukning af køkken- og betjeningsområde uden for bemandede 

tidsrum og adgang til Caféens øvrige opholdsområder gennem tilføjelser af to døre til det allerede i anlægget etablerede ADK-system via tildelte centralt IT-administrerede nøglekort - til et ”Café-light” koncept bestående af diverse selvbetjeningsløsninger og 

egenbetaling ud fra et tillidsprincip. Caféen vil ”gen-genåbnes” med et stort arrangement for at alle foreningens medlemmer for oficielt at genstarte af fællesskaberne efter corona. Caféen skal nu og langt ud i fremtiden være et knudepunkt for børn & unge af alle 

afstøbninger i vores sociale partnerskabs inden- og udendørsaktiviteter. Caféen vil efterfølgende være åben hver dag i aktivitetstimerne til de hundredvis af daglige brugere (16- 22) via hybridmodellens ”Café-light” princip samt bemandes og åbnes til brug af 

køkken i tidsrum, hvor det er muligt (typisk weekender og aftentimer i hverdage). Sideløbende vil der blive opbygget en ny og inkluderende frivilligstruktur via et Café-udvalg, hvorfra forhåbningen og forventningen er, at der hereer vil opstå øget tilhørsforhold 

samt en bæredygtig og langsigtet model for drift af Caféen.
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60
Renovering af BK Unions 

omklædningsrum
250.800 - Klubhuspuljen

Boldklubben 

Union
Renovering

renovere vores 

eksisterende 

omklædningsrum

Med denne ansøgning ønsker vi, at renovere vores eksisterende omklædningsrum som eerhånden er ret nedslidte. Vi har oplevet en stor medlemsfremgang i 2021, især på pigesiden har vi fået omkring 100 nye i klubben i løbet af 2021. Dette sætter nye krav til 

vores omklædningsfaciliteter som vi bliver nød til, at handle på nu for, at fastholde alle de nye medlemmer. Vi er en breddeklub med et stort fokus på fællesskab og det vigtigste for os er, at der er plads til alle i vores klub. Vi arbejder hele tiden på, at skabe de 

bedste rammer for alle medlemmer. Her er det centralt, at vores fysiske rammer omkring klubben fungere, således alle føler sig velkomne og tilpas i klubben.
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